To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALENTKAEYA FOR INVESTMENT&REALESTATE DEVELOPMENT COMPANY PLC Date: 12-08-2025 01:45:20 PM Subject: the reason for the stock rise	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانتقائية للاستثمار والتطوير العقاري التاريخ: 12-08-2025 01:45:20 PM التاريخ: 12-08-2025 01:45:20
Further, your letter numbered 25/02384/4/3 dated August 11, 2025. We inform you that there are no material matters, public events, or decisions within the company that have led to the stock's recent rise. This is due to supply and demand.	لاحقا كتابكم الذي يحمل الرقم 3/4/02384/25 تاريخ 2025/8/11 نعلمكم بأنه لا يوجد اي امور جوهرية أو احداث عامة او قرارات في الشركة ادت الى ارتفاع السهم بالفترة الماضية وأن سبب ذلك يعود الى العرض والطلب
12-08-2025	12-08-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد احمد ربحي الفقي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد احمد ربحي الفقي